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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 60/2023 

LX Sesja w dniu 28 lutego 2023  

Obrady rozpoczęto 28 lutego 2023 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 14:52 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 24 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Piotr Czarnecki 

3. Janusz Dębczyński 

4. Mariola Gawłowska 

5. Andrzej Gołębieski 

6. Krzysztof Grządziel 

7. Joanna Hofman-Kupisz 

8. Agnieszka Jura - Walczak 

9. Piotr Kowal 

10. Krzysztof Kowalski 

11. Stanisław Krzemieniewski 

12. Zbigniew Lewandowski nieobecny 

13. Krystian Łuczak 

14. Józef Mazierski 

15. Wanda Muszalik 

16. Arkadiusz Piasecki 

17. Elżbieta Rutkowska 

18. Ewa Szczepańska 

19. Małgorzata Szymańska 

20. Daniel Tobjasz 

21. Stanisław Wawrzonkoski 

22. Katarzyna Zarębska 

23. Czesław Zarzeczny 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 
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Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 

 

Przewodniczący Rady Miasta radny Pan Piotr Kowal otwierając obrady LX sesji Rady 

Miasta powitał obecnego na obradach Prezydenta Miasta Pana dr Marka 

Wojtkowskiego, Zastępców Prezydenta Miasta Pana Krzysztofa Kukuckiego, Panią 

Monikę Jabłońską, Skarbnika Miasta i Sekretarza Miasta. Przewodniczący Rady 

Miasta powitał przybyłego na obrady - radnego Sejmiku Województwa Kujawsko-

Pomorskiego Pana Stanisława Pawlaka, a także, zebranych na sali dyrektorów 

Wydziałów Urzędu Miasta, radnych Rady Miasta VIII kadencji oraz pozostałe osoby 

uczestniczące w obradach a także wszystkich, którzy za pomocą sieci Internet 

obserwują obrady.  

 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż sesja transmitowana jest w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Włocławek.  

 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych - na sali obrad aktualnie zalogowanych do systemu jest 23 radnych, 

a zatem obrady sesyjne w dniu 28 lutego br. są prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad LX sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad LIX sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 20 

stycznia 2023 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. 

Nie zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, iż wraz z zawiadomieniem o obradach 

dzisiejszej sesji przekazany został radnym porządek obrad. Wobec powyższego 

zwrócił się z zapytaniem czy radni pragną zgłosić do niego zmiany.  

Radni nie wnieśli zmian do porządku obrad sesyjnych. A zatem Przewodniczący 

Rady Miasta przystąpił do realizacji porządku obrad. 

Ad. 2 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym począwszy od dnia 20 stycznia 

2023r., do obrad sesyjnych w dniu 27 lutego br., która przedstawia się następująco: 
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W dniu 29 stycznia br. miasto Włocławek uczestniczyło w Finale Wielkiej Orkiestry 

Świątecznej Pomocy. W sztabie i na ulicach naszego miasta działało pół tysiąca 

wspaniałych wolontariuszy. Odbyły się też liczne wydarzenia towarzyszące i licytacje. 

Celem tegorocznej zbiórki była walka z sepsą. 

Od 30 stycznia do 10 lutego trwały ferie zimowe m.in. dla dzieci z województwa 

kujawsko-pomorskiego. Włocławskie instytucje kultury, muzeum, kluby sportowe, 

lodowiska miejskie przygotowały ciekawą ofertę zajęć. W szkołach w trakcie ferii 

odbyły się zimowe półkolonie dla uczniów. Organizatorami półkolonii były: SP 2, SP 

10, SP 14, SP 18, SP 19 i Zespół Szkół nr 3. W lutym odbyła się XV edycja Konkursu 

im. Stanisława Zagajewskiego, który organizują: Centrum Kultury Browar B. oraz 

Muzeum Ziemi Kujawskiej i Dobrzyńskiej. Osiemdziesięciu ośmiu młodych artystów 

amatorów tworzyło prace na miejscu. Jury oceni też około 120 prac nadesłanych. Na 

pełnych obrotach działa Centrum Wsparcia Społecznego przy ul. Piekarskiej. W 

Centrum znajduje się dwanaście mieszkań wspomaganych i siedziba Ośrodka 

Dziennego Pobytu. Rozpoczęto przebudowę ulicy Lipnowskiej. Umowa zawarta w 

dniu 3 lutego 2023 z Firmą DROGTOM obejmuje rozbudowę ulicy Lipnowskiej oraz 

dojazdu do mostu Marszałka Rydza-Śmigłego, wraz z infrastrukturą techniczną. 

Wartość umowy to ponad 19 mln złotych, termin realizacji: 11 miesięcy. W ramach 

ogłoszonego przez Wojewodę Kujawsko-Pomorskiego naboru pozyskano 

dofinansowanie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w wysokości 

ponad 2 mln zł na remont jezdni na Moście im. Marszałka Edwarda Śmigłego-Rydza. 

W ramach kontynuacji programu „Wolontariat szansą na oddłużenie” adresowanego 

do rodzin znajdujących się w trudnej sytuacji życiowej i materialnej, zagrożonych 

utratą mieszkania w związku z zaległościami w opłatach czynszowych, podpisano 11 

porozumień o współpracy. Uczestnicy programu przepracowali łącznie ponad 700 

godzin, pomniejszając zadłużenie czynszowe o kwotę ponad 12 tys. zł. Zawarto 

umowę na budowę sensorycznego placu zabaw przy Przedszkolu Publicznym nr 8, 

ul. Targowa. Wykonawcą zadania jest konsorcjum firm: Biuro Regionalne JORDAN 

Jolanta Pędzisz z siedzibą w Toruniu i BJM EQUIP Mariusz Śliwiński z siedzibą w 

Czemlewie. Wartość umowy to ponad 168 tys. złotych, termin realizacji: 150 dni 

kalendarzowych, tj. do 3 lipca tego roku. Dnia1 marca we Włocławku ruszy nabór do 

przedszkoli – rodzice będą mogli skorzystać z elektronicznego systemu lub złożyć 

formularz tradycyjnie. Wszelkie informacje dostępne są na stronie internetowej 

wloclawek.eu oraz bezpośrednio w placówkach. Złożono wniosek o dofinansowanie 

zadań z zakresu rozwoju instytucji nad dziećmi w wieku do lat 3 „MALUCH +”, edycja 

2022 – 2029. Dofinansowaniu podlega tworzenie i funkcjonowanie nowych miejsc w 

żłobkach oraz klubach dziecięcych. Projekt nie wymaga wkładu własnego i zakłada 

utworzenie nowych 84 miejsc. W ramach kontynuacji miejskiego programu in-vitro 

procedury medyczne refundowane z budżetu Włocławka realizuje 11 klinik na terenie 

całego kraju. Od początku programu wpłynęło 25 wniosków o dofinansowanie 

świadczeń, 1 wniosek obecnie jest weryfikowany. W zaktualizowanym programie 

„Asystent osoby niepełnosprawnej – edycja 2023” zaplanowano zwiększenie liczby 

uczestników. Pomocą zostanie objętych 128 osób. W toku są otwarte konkursy ofert 

z obszaru zdrowia i opieki społecznej. 17 lutego zakończono przyjmowanie ofert w 
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konkursie z zakresu przeciwdziałania uzależnieniom i patologiom społecznym. Dziś 

kończy się przyjmowanie ofert na prowadzenie placówek wsparcia dziennego dla 

dzieci i młodzieży, a do 3 marca potrwa przyjmowanie ofert na wykonywanie zadań 

publicznych w zakresie ochrony i promocji zdrowia oraz działań na rzecz osób 

niepełnosprawnych. Dnia 31 stycznia ogłoszony został otwarty konkurs ofert na 

realizację zadań w zakresu wspierania i upowszechniania kultury, sztuki, ochrony 

dóbr kultury i dziedzictwa narodowego. Nabór ofert zakończono 21 lutego, niebawem 

poznamy beneficjentów tego konkursu. Włocławek jest nie tylko miastem kultury, ale 

także miastem sportu. Do końca lutego, czyli jeszcze dziś zawodnicy, trenerzy i kluby 

sportowe mogą składać wnioski o przyznanie nagród i wyróżnień za osiągnięte 

wyniki sportowe oraz osiągnięcia w działalności sportowej. Wnioski przyjmuje nasz 

Wydział Sportu i Turystyki. Odbyły się obrady Komisji, która rozpatrzyła oferty 

złożone w otwartym konkursie na realizację zadań publicznych w zakresie wspierania 

i upowszechniania kultury fizycznej i sportu. Wyniki konkursu poznamy już wkrótce, w 

ramach tego konkursu przeznaczono między innymi milion złotych na różne formy 

szkolenia sportowego dzieci i młodzieży. Do 3 marca trwa nabór wniosków o 

udzielenie dotacji na remont nieruchomości w obszarze Specjalnej Strefy 

Rewitalizacji. Do rozdysponowania jest kwota 1,5 mln zł. O wsparcie z budżetu 

miasta mogą ubiegać się właściciele i użytkownicy wieczyści nieruchomości 

położonych w Strefie. 

Jest w toku nabór wniosków o wymianę nieekologicznych źródeł ciepła w budynkach 

jedno- i wielorodzinnych. Na bieżąco odbywają się terenowe kontrole dla 

potwierdzenia zasadności wymiany, trwa przygotowywanie umów z 

wnioskodawcami. 1 marca 2023 r. rozpocznie się kolejny sezon na boiskach „Orlik”. 

W tym roku otrzymano ponad 75,5 tysiąca złotych dofinansowania z projektu 

„Lokalny Animator Sportu”, którego operatorem jest Instytut Sportu Państwowy 

Instytut Badawczy w Warszawie. W najbliższym sezonie na naszych „Orlikach” 

będzie pracowało łącznie 13 animatorów. Boiska tego typu funkcjonują przy 

szkołach: SP nr 5 i 7, Zespołach Szkół nr 4 i nr 11, Zespole Szkół Elektrycznych, 

Zespole Szkół Budowlanych i Zespole Szkół Technicznych. Jutro, 1 marca, 

obchodzony jest Narodowy Dzień Pamięci Żołnierzy Wyklętych. O godz. 12.00 przy 

Pomniku Armii Krajowej w parku Łokietka odbędzie się miejska uroczystość, do 

udziału w której zaprosił Prezydent Miasta. 

Po zakończeniu wypowiedzi przez Prezydenta Miasta, Przewodniczący Rady Miasta 

otworzył dyskusję nad przedstawioną informacją.  

W dyskusji wzięli udział: 

• radna Pani Mariola Gawłowska 

• radny Pan Józef Mazierski 

• radny Pan Piotr Czarnecki 

• Przewodniczący Rady Miasta radny Pan Piotr Kowal 

• radna Pani Elżbieta Rutkowska 
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• radny Pan Krzysztof Kowalski 

• Prezydent Miasta Pan dr Marek Wojtkowski 

• radny Pan Józef Mazierski (Ad Vocem) 

• radny Pan Piotr Czarnecki (Ad Vocem) 

•  radna Pani Mariola Gawłowska (Ad Vocem) 

• radny Pan Krzysztof Kowalski 

• radny Pan Stanisław Krzemieniewski 

 

Ad. 3 

Informacja dotycząca przebiegu realizacji oraz finansowania rozbudowy 

Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. Błogosławionego ks. Jerzego 

Popiełuszki we Włocławku. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, że realizując wniosek złożony przez 

Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości, wystąpił do Marszałka Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego o przygotowanie informacji dotyczącej przebiegu realizacji 

oraz finansowania rozbudowy Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. 

Błogosławionego ks. Jerzego Popiełuszki we Włocławku. Wnioskowany materiał 

został Państwu radnym przekazany na piśmie.  

Jako pierwszy głos zabrał Pan Stanisław Pawlak radny Sejmiku Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego, który poinformował, że w dniu wczorajszym odbyło się w 

Toruniu posiedzenie Sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego podczas którego 

Pan radny poruszył sprawę realizacji inwestycji prowadzonych przez Zarząd 

Województwa, ponadto Pan radny poinformował także, że w powyższej sprawie 

złożył do Marszałka Województwa pisemną interpelację z prośbą o udzielenie 

wyjaśnień na przedłożone zapytania. Pan radny przedstawił zagadnienia dotyczące 

realizacji inwestycji na terenie Szpitala Wojewódzkiego począwszy od 2009 roku, 

odniósł się do wydatkowanie środków na ten cel oraz poruszył aspekt perspektywy 

kontynuacji inwestycji wraz ze wzrostem kosztów finansowych planowanej inwestycji 

i czasu jej realizacji. 

Po zakończeniu wypowiedzi Pana Stanisława Pawlaka radnego Sejmiku 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że dalsze procedowanie przedmiotowego zagadnienia zostanie wznowione po 

przybyciu na obrady Pana Sławomira Kopyścia członka Zarządu Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego. Następnie Przewodniczący rozpoczął procedowanie nad 

punktem 4 porządku obrad. 

 Wznawiając procedowanie przedmiotowego zagadnienia Przewodniczący Rady 

Miasta powitał przybyłego na obrady LX sesji Rady Miasta Pana Sławomira Kopyścia 

członka Zarządu Województwa Kujawsko-Pomorskiego, który zabrał głos w 

przedmiocie procedowanego zagadnienia, zgodnie z wyjaśnieniami skierowanymi do 
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radnych przez Marszałka Województwa Kujawsko-Pomorskiego a także przedstawił 

aktualną sytuacją dotyczącą dalszej realizacji inwestycji przez obecnego wykonawcę, 

planowanych przetargów na kontynuację inwestycji oraz skutków finansowych 

podjętych działań. 

Po zakończeniu wypowiedzi przez Pana Sławomira Kopyścia, Przewodniczący Rady 

Miasta otworzy ł dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Józef Mazierski 

• radny Pan Krzysztof Kowalski 

• radny Pan Janusz Dębczyński, który złożył wniosek w imieniu Klubu Radnych 

PIS, 

• radny Pan Stanisław Wawrzonkoski 

Po zakończeniu wypowiedzi przez radnego Pana Stanisława Wawrzonkoskiego 

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował 20 minutową przerwę w obradach. 

Przerwa w obradach sesyjnych LX sesji Rady Miasta  

Wznowienie obrad po przerwie. 

Wznawiając obrady po przerwie Przewodniczący Rady Miasta kontynuował dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, w której udział wzięli: 

• Przewodniczący Rady Miasta radny Piotr Kowal 

• radny Pan Janusz Dębczyński (Ad Vocem) 

• Przewodniczący Rady Miasta radny Piotr Kowal (Ad Vocem) 

Po zakończeniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

przystąpił do procedury głosowania wniosku Klubu Radnych PIS. 

Głosowano w sprawie: 

wniosku złożonego w trybie § 109 Statutu Miasta Włocławek przez Klub Radnych 

Prawa i Sprawiedliwości o wystąpienie Rady Miasta Włocławek do Najwyższej Izby 

Kontroli o przeprowadzenie przez ten organ kontroli doraźnej z przebiegu realizacji 

inwestycji oraz finansowania rozbudowy Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego 

we Włocławku, zgodnie z przedstawionym uzasadnieniem.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

PRZECIW (15) 

Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Buława 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania zgłoszony wniosek nie uzyskał akceptacji Rady Miasta. 

Ad. 4 

Sprawozdanie Starosty Włocławskiego i Prezydenta Miasta Włocławek z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i 

Powiatu Włocławskiego za 2022 rok. 

 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał Pan Bogdan Mielniczek 

Dyrektor Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa, który omówił ww. 

sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta 

Włocławek na prawach powiatu i Powiatu Włocławskiego za 2022 rok. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Sprawozdanie Starosty Włocławskiego i Prezydenta Miasta Włocławek z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i 

Powiatu Włocławskiego za 2022 rok rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Porządku Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił 

Przewodniczący Komisji radny Arkadiusz Piasecki. 
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Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania Starosty Włocławskiego i Prezydenta Miasta Włocławek z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i 

Powiatu Włocławskiego za 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Sprawozdanie Starosty Włocławskiego i Prezydenta Miasta Włocławek z 

działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach 

powiatu i Powiatu Włocławskiego za 2022 rok zostało przyjęte przez Radę Miasta w 

przedłożonym brzmieniu.  
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Ad. 5 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2023 rok. 

 

Ad. 6 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023-2042. 

Wprowadzenia do Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta Włocławek na 2023 rok oraz Uchwały zmieniające uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2038 dokonała Skarbnik 

Miasta Honorata Baranowska, omawiając łącznie zmiany wprowadzone w obydwu 

projektach uchwał zarówno po stronie wydatków jak i dochodów w różnych działach 

budżetu oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023-2042. Zmiany 

zaproponowane w poszczególnych działach wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski 

złożone przez poszczególne wydziały jak również w wyniku przesunięcia środków 

wynikających z zaistniałych potrzeb. W WPF urealnione zostały dochody oraz 

wydatki oraz zaktualizowany został wykaz przedsięwzięć wieloletnich. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2023 rok rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i 

Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Katarzyna Zarębska. 

Także uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023-2042 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2023 rok. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023-2042. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 
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Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 7 

Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Włocławek dla obszaru położonego w rejonie ulicy Leśnej oraz Alei: Kazimierza 
Wielkiego, Królowej Jadwigi i Chopina. 

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała Pani Jolanta Stańczak - Bromirska Dyrektor Wydziału Urbanistyki i 

Architektury. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Włocławek dla obszaru położonego w rejonie ulicy Leśnej oraz Alei: Kazimierza 

Wielkiego, Królowej Jadwigi i Chopina rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji, głos zabrał Przewodniczący Rady 

Miasta, informując, że na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003r. o 

planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym Rada Miasta rozstrzyga o sposobie 

rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego oraz nieuwzględnionych przez Prezydenta Miasta. W trakcie 

procedury planistycznej odbyły się dwa wyłożenia do publicznego wglądu 

przedmiotowego projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
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miasta Włocławek dla obszaru położonego w rejonie ulicy Leśnej oraz Alei: 

Kazimierza Wielkiego, Królowej Jadwigi i Chopina. W każdym okresie wyłożenia 

wyznaczono terminy wnoszenia uwag, w trakcie których wpłynęło łącznie 8 uwag. 

W terminie do dnia 27 lipca 2021r. wpłynęła jedna uwaga podzielona wg 

podnoszonych zagadnień i oznaczona jako uwagi nr 1.1., 1.2. i 1.3. W terminie do 

dnia 24 października 2022r. wpłynęła jedna uwaga podzielona wg podnoszonych 

zagadnień i oznaczona jako uwagi nr 1, 2, 3, 4 i 5. Wszystkie 8 uwag nie zostały 

uwzględnione przez Prezydenta Miasta Każda z 8 uwag wymaga rozpatrzenia przez 

Radę Miasta, tj. indywidualnego głosowania zgodnie z rozstrzygnięciem Prezydenta 

Miasta Włocławek Ponadto Przewodniczący Rady Miasta wyjaśnił, że treści 

złożonych uwag są zróżnicowane, zatem uzasadnienia do uwag są również różne 

i zostaną odczytane w następujący sposób: 

 

• uzasadnienie wspólne do uwag nr 1.1., 1.2., 1.3. zostanie odczytane raz – 

przy głosowaniu uwagi oznaczonej nr 1.1. 

• uzasadnienia szczegółowe do uwag nr 1.1., 1.2., 1.3. zostaną odczytane przy 

głosowaniu poszczególnych uwag oznaczonych nr 1.1., 1.2., 1.3. 

• uzasadnienie wspólne do uwag nr 1, 2, 3, 4, 5 zostanie odczytane raz – przy 

głosowaniu uwagi oznaczonej nr 1. 

• uzasadnienia szczegółowe do uwag nr 1, 2, 3, 4, 5 zostaną odczytane przy 

głosowaniu poszczególnych uwag oznaczonych nr 1, 2, 3, 4, 5. 

Po dokonaniu stosownego wyjaśnienia Przewodniczący Rady Miasta rozpoczął 

procedurę głosowania nad uwagami, po uprzednim odczytaniu każdej z uwag we 

wskazanej uprzednio kolejności. 

Głosowano w sprawie: 

Nieuwzględnienia w całości uwagi nr 1.1 złożonej w roku 2021 do ww. uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 
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PRZECIW (1) 

Daniel Tobjasz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, 

Józef Mazierski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Uwaga nr 1.1 została nieuwzględniona w całości przez Radę Miasta.  

Głosowano w sprawie: 

Nieuwzględnienia w całości uwagi nr 1.2 złożonej w roku 2021 do ww. uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Piotr Czarnecki, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Uwaga nr 1.2 została nieuwzględniona w całości przez Radę Miasta.  

Głosowano w sprawie: 

Nieuwzględnienia w całości uwagi nr 1.3 złożonej w roku 2021 do ww. uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Piotr Czarnecki, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Uwaga nr 1.3 została nieuwzględniona w całości przez Radę Miasta.  

Głosowano w sprawie: 

Nieuwzględnienia w całości uwagi nr 1 złożonej w roku 2022 do ww. uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Uwaga nr 1 została nieuwzględniona w całości przez Radę Miasta.  

Głosowano w sprawie: 

Bezprzedmiotowości i nieuwzględnienia w całości uwagi nr 2 złożonej w roku 2022 

do ww. uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Joanna Hofman-Kupisz, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Piotr Czarnecki, Andrzej Gołębieski 

BRAK GŁOSU (3) 

Krzysztof Grządziel, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski 
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NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Uwagę nr 2 uznano za bezprzedmiotową i została nieuwzględniona w 

całości przez Radę Miasta.  

Głosowano w sprawie: 

Nieuwzględnienia w całości uwagi nr 3 złożonej w roku 2022 do ww. uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Joanna Hofman-Kupisz, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Piotr Czarnecki, Andrzej Gołębieski, Stanisław Krzemieniewski 

BRAK GŁOSU (3) 

Krzysztof Grządziel, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Uwaga nr 3 została nieuwzględniona w całości przez Radę Miasta.  

Głosowano w sprawie: 

Nieuwzględnienia w całości uwagi nr 4 złożonej w roku 2022 do ww. uchwały. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Joanna Hofman-Kupisz, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Piotr Czarnecki, Andrzej Gołębieski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (2) 

Krzysztof Grządziel, Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Uwaga nr 4 została nieuwzględniona w całości przez Radę Miasta.  

Głosowano w sprawie: 

Bezprzedmiotowości i nieuwzględnienia w całości uwagi nr 5 złożonej w roku 2022 

do ww. uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 
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Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Gołębieski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (4) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Uwagę nr 5 uznano za bezprzedmiotową i została nieuwzględniona w 

całości przez Radę Miasta.  

Podsumowując, Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, że Rada Miasta 

Włocławek przegłosowała wszystkie 8 uwag, tj. uwagi nr 1.1., 1.2. i 1.3. oraz uwagi nr 

1., 2., 3., 4. i 5., z których każda została rozstrzygnięta przez Radę Miasta Włocławek 

jako nieuwzględniona w całości, w tym dwie uwagi nr 2. i nr 5. zostały uznane za 

bezprzedmiotowe. Wszystkie nieuwzględnione uwagi - stanowić będą Listę 

nieuwzględnionych uwag jako ROZSTRZYGNIĘCIE RADY MIASTA WŁOCŁAWEK o 

sposobie rozpatrzenia uwag do projektu planu - zawarte w ZAŁĄCZNIKU NR 2. 

Po zakończeniu głosowań nad zgłoszonymi Uwagami do ww. uchwały, 

Przewodniczący Rady Miasta zainicjował kolejne głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Włocławek dla obszaru położonego w rejonie ulicy Leśnej oraz Alei: Kazimierza 

Wielkiego, Królowej Jadwigi i Chopina z uwzględnieniem przegłosowanych uwag.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Gołębieski, Stanisław Krzemieniewski 

BRAK GŁOSU (4) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu z uwzględnieniem przegłosowanych uwag.  

Ad 8.  

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków i złożenie wniosków o dofinansowanie w ramach tego 

programu. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała Pani Jolanta Stańczak Bromirska Dyrektor Wydziału Urbanistyki i 

Architektury. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków i złożenie wniosków o dofinansowanie w ramach tego 

programu rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Rewitalizacji. Opinię w 

tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Agnieszka Jura-Walczak. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków i złożenie wniosków o dofinansowanie w ramach tego 

programu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, 

Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (4) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 9 

Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Włocławek do Stowarzyszenia Gmin 

Polska Sieć " Energie Cités". 

Zagadnienie dotyczące przystąpienia Gminy Miasto Włocławek do Stowarzyszenia 

Gmin Polska Sieć " Energie Cités" omówił Pan Krzysztof Kukucki Zastępca 

Prezydenta Miasta. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 
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Uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Włocławek do Stowarzyszenia Gmin 

Polska Sieć " Energie Cités" rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił 

Przewodniczący Komisji radny Stanisław Wawrzonkoski 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Krzysztof Kowalski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Włocławek do Stowarzyszenia Gmin 

Polska Sieć " Energie Cités". 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 10 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad Włocławskiego Budżetu 

Obywatelskiego. 

 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiający propozycje zmian zasad 

Włocławskiego Budżetu Obywatelskiego przedstawił Pan Maciej Jagieła z Wydziału 

Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie zasad Włocławskiego Budżetu 

Obywatelskiego 

rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji 

Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna 

Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad Włocławskiego Budżetu 

Obywatelskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 
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Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 11 

Uchwała w sprawie ustanowienia na terenie Gminy Miasto Włocławek roku 2023 

Rokiem 150 lat fajansu włocławskiego. 

 

Przedmiotowy projekt uchwały w sprawie ustanowienia na terenie Gminy Miasto 

Włocławek roku 2023 "Rokiem 150 lat fajansu włocławskiego" zaprezentował Radzie 

Miasta Pan Krzysztof Kukucki Zastępca Prezydenta Miasta. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie ustanowienia na terenie Gminy Miasto Włocławek roku 2023 

Rokiem 150 lat fajansu włocławskiego rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Kultury i Sportu. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji 

radny Janusz Ziółkowski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie ustanowienia na terenie Gminy Miasto Włocławek roku 2023 

Rokiem 150 lat fajansu włocławskiego. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, 

Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (3) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 12 

Uchwała w sprawie ustalenia terminu Dni Włocławka w 2023 roku. 

 

Przedmiotowe zagadnienie jak w uzasadnieniu do projektu uchwały przedstawiła 

Pani Aleksandra Kulińska – Kierownik Referatu Kultury i Promocji. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie ustalenia terminu Dni Włocławka w 2023 roku rozpatrzyła oraz 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Kultury i Sportu. Opinię w tej sprawie przedstawił 

Przewodniczący Komisji radny Janusz Ziółkowski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie ustalenia terminu Dni Włocławka w 2023 roku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, 

Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (3) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 13 

Uchwała w sprawie określenia terminu naboru i miejsca składania oraz trybu 

rozpatrywania i załatwiania wniosków o najem lokali mieszkalnych w budynkach przy 

ulicy Celulozowej w roku 2023. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonała Pani Magdalena Stefanowska Dyrektor 

Wydziału Gospodarowania Mieniem Komunalnym. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie określenia terminu naboru i miejsca składania oraz trybu 

rozpatrywania i załatwiania wniosków o najem lokali mieszkalnych w budynkach przy 
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ulicy Celulozowej w roku 2023 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił 

Przewodniczący Komisji radny Stanisław Wawrzonkoski 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Józef Mazierski 

• Przewodniczący Rady Miasta radny Pan Piotr Kowal 

• radny Pan Czesław Zarzeczny 

• Dyrektor Wydziału Gospodarowania Mieniem Komunalnym Pani Magdalena 

Stefanowska 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie określenia terminu naboru i miejsca składania oraz trybu 

rozpatrywania i załatwiania wniosków o najem lokali mieszkalnych w budynkach przy 

ulicy Celulozowej w roku 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (1) 
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Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 14 

Uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie udzielania 

bonifikat i wysokości stawek procentowych przy zbywaniu prawa własności 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Miasto Włocławek, na 

rzecz członków wspólnot mieszkaniowych oraz spółdzielni mieszkaniowych, celem 

poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości przyległych. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonała 

Pani Magdalena Stefanowska Dyrektor Wydziału Gospodarowania Mieniem 

Komunalnym. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie udzielania 

bonifikat i wysokości stawek procentowych przy zbywaniu prawa własności 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Miasto Włocławek, na 

rzecz członków wspólnot mieszkaniowych oraz spółdzielni mieszkaniowych, celem 

poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości przyległych rozpatrzyła oraz 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię 

w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Stanisław Wawrzonkoski 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie udzielania 

bonifikat i wysokości stawek procentowych przy zbywaniu prawa własności 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Miasto Włocławek, na 

rzecz członków wspólnot mieszkaniowych oraz spółdzielni mieszkaniowych, celem 

poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości przyległych. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 15 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 

Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn.: Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej edycja 2023 finansowanego ze środków Funduszu 

Solidarnościowego. 

 

Ad. 16 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 

Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn.: Opieka wytchnieniowa 

edycja 2023 finansowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego. 

Z uwagi na pokrewną tematykę dotyczącą procedowanych zagadnień wspólnego 

wprowadzenia do przedmiotowych projektów uchwał dokonał Pan Piotr Grudziński 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 
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Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 

Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn.: Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej edycja 2023 finansowanego ze środków Funduszu 

Solidarnościowego rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, 

Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Także Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto 

Włocławek Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn.: Opieka 

wytchnieniowa edycja 2023 finansowanego ze środków Funduszu 

Solidarnościowego rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, 

Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radna Pani Joanna Hofman-Kupisz 

• Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie Piotr Grudziński 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady 

Miasta poddała pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 

Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn.: Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej edycja 2023 finansowanego ze środków Funduszu 

Solidarnościowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 
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Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (4) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Piotr Kowal, Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała o wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 

Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn.: Opieka wytchnieniowa 

edycja 2023 finansowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (4) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Piotr Kowal, Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 
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Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała o wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 17 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad zwrotu wydatków na pomoc w formie 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 

2019-2023. 

 

Ad. 18 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia 

pieniężnego dla osób objętych wieloletnim rządowym programem " Posiłek w szkole i 

w domu" na lata 2019-2023. 

Z uwagi na pokrewną tematykę dotyczącą procedowanych zagadnień wspólnego 

wprowadzenia do przedmiotowych projektów uchwał dokonał Pan Piotr Grudziński 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie zasad zwrotu wydatków na pomoc w formie 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 

2019-2023 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i 

Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Ewa Szczepańska. 

 

Także Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie dożywiania w 

formie świadczenia pieniężnego dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

" Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekty uchwał. 
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Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad zwrotu wydatków na pomoc w formie 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 

2019-2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie dożywiania w 

formie świadczenia pieniężnego dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

" Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 19 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu 

pojazdu. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała Pani Anna Piętka p.o. Dyrektora Wydziału Oświaty. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu 

rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię w tej sprawie 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Wanda Muszalik. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu 

pojazdu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Katarzyna Zarębska, Czesław 

Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (6) 

Piotr Czarnecki, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Ewa Szczepańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 20 

Uchwała w sprawie zmiany nazwy Przedszkola Publicznego nr 3 w Zespole Szkół nr 

3 im. Marii Grzegorzewskiej we Włocławku, ul. Nowomiejska 23. 

 

Ad. 21 

 Uchwała w sprawie zmiany nazwy Szkoły Podstawowej nr 5 z Oddziałami 

Integracyjnymi im. Szarych Szeregów we Włocławku, ul. Wieniecka 46. 

Wprowadzenia do przedmiotowych projektów uchwał dokonała Pani Anna Piętka p.o. 

Dyrektora Wydziału Oświaty. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 
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Uchwałę w sprawie zmiany nazwy Przedszkola Publicznego nr 3 w Zespole Szkół nr 

3 im. Marii Grzegorzewskiej we Włocławku, ul. Nowomiejska 23 rozpatrzyła oraz 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Wanda Muszalik. 

 

Również Uchwałę w sprawie zmiany nazwy Szkoły Podstawowej nr 5 z Oddziałami 

Integracyjnymi im. Szarych Szeregów we Włocławku, ul. Wieniecka 46 rozpatrzyła 

oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Wanda Muszalik. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola Publicznego nr 3 w Zespole Szkół nr 

3 im. Marii Grzegorzewskiej we Włocławku, ul. Nowomiejska 23.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna 

Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (5) 

Piotr Czarnecki, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Ewa Szczepańska, 

Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zmiany nazwy Szkoły Podstawowej nr 5 z Oddziałami 

Integracyjnymi im. Szarych Szeregów we Włocławku, ul. Wieniecka 46. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna 

Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (5) 

Piotr Czarnecki, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Ewa Szczepańska, 

Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 22 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Miasto Włocławek. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonał Pan Maciej Szymański Kierownik Gospodarki Komunalnej. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 
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Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Miasto Włocławek rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie 

przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji radny Czesław Zarzeczny. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Miasto Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (5) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 



38 

 

Ad. 23 

Uchwała w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt w mieście Włocławek na rok 2023. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonał Pan Maciej Szymański Kierownik Gospodarki Komunalnej. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt w mieście Włocławek na rok 2023 rozpatrzyła 

oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. 

Opinię w tej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji radny Czesław 

Zarzeczny. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radna Pani Joanna Hofman-Kupisz 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt w mieście Włocławek na rok 2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 
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BRAK GŁOSU (4) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 24 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany nazwy oraz nadania statutu 

jednostki budżetowej Miejski Zarząd Usług Komunalnych i Dróg we Włocławku. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała Pani Kamila Słomczewska Dyrektor Wydziału Nadzoru 

Właścicielskiego i Gospodarki Komunalnej. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie zmiany nazwy oraz nadania statutu 

jednostki budżetowej Miejski Zarząd Usług Komunalnych i Dróg we Włocławku 

rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony 

Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji radny 

Czesław Zarzeczny. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zmiany nazwy oraz nadania statutu 

jednostki budżetowej Miejski Zarząd Usług Komunalnych i Dróg we Włocławku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Agnieszka Jura - Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 25 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie Spółki pn. Kujawskie 

Poręczenia Kredytowe spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą we 

Włocławku. 

Wprowadzenia do zagadnienia dotyczącego zgody na rozwiązanie Spółki pn. 

Kujawskie Poręczenia Kredytowe spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z 

siedzibą we Włocławku dokonała Pani Kamila Słomczewska Dyrektor Wydziału 

Nadzoru Właścicielskiego i Gospodarki Komunalnej. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie Spółki pn. Kujawskie 

Poręczenia Kredytowe spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą we 

Włocławku rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i 

Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Katarzyna Zarębska. 
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Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie Spółki pn. Kujawskie 

Poręczenia Kredytowe spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą we 

Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, 

Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (6) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Agnieszka Jura - Walczak, Wanda Muszalik, 

Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 
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Ad. 26 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady 

Miasta Włocławek do wykonywania czynności w stosunku do Przewodniczącego 

Rady Miasta Włocławek. 

 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonał Przewodniczący Rady Miasta radny Pan 

Piotr Kowal, informując, że zgodnie z rozporządzeniem Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji w sprawie sposobu ustalania należności z tytułu zwrotu 

kosztów podróży służbowych radnych gminy, Rada Miasta Włocławek w 2019 roku 

wskazała Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Pana Jarosława Hupało do określenia 

terminu i miejsca rozpoczęcia i zakończenia podróży służbowej w stosunku do 

Przewodniczącego Rady Miasta. Mając na uwadze zmiany osobowe w Radzie 

Miasta Włocławek w związku ze śmiercią Pana Jarosława Hupało, zaszła potrzeba 

wskazania wiceprzewodniczącego do wykonywania ww. czynności wobec 

przewodniczącego rady. Proponowaną osobą jest Wiceprzewodnicząca Rady - Pani 

Elżbieta Rutkowska. Wobec powyższego Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się do 

Wysokiej Rady o podjęcie uchwały, która ma charakter porządkujący. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady 

Miasta Włocławek do wykonywania czynności w stosunku do Przewodniczącego 

Rady Miasta Włocławek rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku 

Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji 

radny Arkadiusz Piasecki. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady 

Miasta Włocławek do wykonywania czynności w stosunku do Przewodniczącego 

Rady Miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (17) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr 

Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Janusz Dębczyński, Stanisław Krzemieniewski 

BRAK GŁOSU (5) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Wanda Muszalik, Stanisław Wawrzonkoski, 

Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 27 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M. G. na działalność Prezydenta Miasta 

Włocławek. 

 

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.G. na działalność Prezydenta 

Miasta Włocławek, które zostało wypracowane i zarekomendowane Radzie Miasta 

przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił Przewodniczący Komisji radny 

Piotr Zwoliński. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M. G. na działalność Prezydenta Miasta 

Włocławek. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 28 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Prezydenta Miasta 

Włocławek. 

 

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Prezydenta 

Miasta Włocławek, które zostało wypracowane i zarekomendowane Radzie Miasta 

przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił Przewodniczący Komisji radny 

Piotr Zwoliński. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Prezydenta Miasta 

Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, 

Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (5) 

Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Józef Mazierski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Buława 

BRAK GŁOSU (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 29 

Sprawozdanie z działalności Rady Miasta Włocławek VIII kadencji za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, że w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Miasta Włocławek opublikowane zostało sprawozdanie z działalności Rady 

Miasta Włocławek za 2022 rok. Zarówno każdy z Państwa radnych, jak też 

mieszkańcy naszego miasta mieli możliwość zapoznania się z tym dokumentem. W 
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związku z tym Przewodniczący Rady Miasta skierował zapytanie czy ktoś z Państwa 

radnych chciałby zaproponować poprawki do tego sprawozdania?  

 

Wobec braku uwag oraz poprawek ze strony radnych Przewodniczący Rady poddał 

pod głosowanie Sprawozdanie z działalności Rady Miasta Włocławek VIII kadencji za 

2022 rok.  

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Rady Miasta Włocławek VIII kadencji za 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła Sprawozdanie z działalności Rady Miasta 

Włocławek VIII kadencji za 2022 rok w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 30 

Sprawozdania z działalności komisji stałych Rady Miasta Włocławek za 2022 rok: 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zgodnie z art. 21 ust. 1 pkt. 3 ustawy 

o samorządzie gminnym komisje stałe podlegają radzie gminy i przedkładają jej 

sprawozdania ze swojej działalności. Wszystkie Komisje Rady Miasta na odbytych 



47 

 

posiedzeniach zatwierdziły swoje sprawozdania i zgodnie z wymogiem ustawowym 

przedłożyły je Wysokiej Radzie.  

 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, iż otwiera 

dyskusję w sprawie sprawozdań złożonych przez poszczególne komisje.  

 

W związku z brakiem zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

rozpoczął procedurę głosowania odrębnie dla każdego ze złożonych sprawozdań z 

działalności poszczególnych komisji stałych Rady Miasta w roku 2022. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej, 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej zostało przyjęte przez 

Radę Miasta w przedłożonym brzmieniu. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta, 
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Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta za 2022 

rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 9, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (9) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz 

Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta 

zostało przyjęte przez Radę Miasta w przedłożonym brzmieniu. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Edukacji za 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 9, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (9) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz 

Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji zostało przyjęte przez 

Radę Miasta w przedłożonym brzmieniu. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej, 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej za 2022 

rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 9, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna 

Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (9) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Stanisław Wawrzonkoski, 

Janusz Ziółkowski 
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NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki 

Społecznej zostało przyjęte przez Radę Miasta w przedłożonym brzmieniu. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury i Sportu, 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Kultury i Sportu za 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury i Sportu zostało przyjęte 

przez Radę Miasta w przedłożonym brzmieniu. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Porządku Prawnego i Publicznego, 

Głosowano w sprawie: 
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Sprawozdania z działalności Komisji Porządku Prawnego i Publicznego za 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 9, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (9) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz 

Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji Porządku Prawnego i Publicznego 

zostało przyjęte przez Radę Miasta w przedłożonym brzmieniu. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony 

Środowiska, 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska za 

2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 
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Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony 

Środowiska zostało przyjęte przez Radę Miasta w przedłożonym brzmieniu. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Rewitalizacji, 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Rewitalizacji za 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji Rewitalizacji zostało przyjęte przez 

Radę Miasta w przedłożonym brzmieniu. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zostało 

przyjęte przez Radę Miasta w przedłożonym brzmieniu. 

Ad. 31 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Włocławek na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zgodnie z art. 18a ust. 1 i 4 ustawy o 

samorządzie gminnym rada gminy kontroluje działalność wójta, gminnych jednostek 

organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych gminy. W tym celu powołuje Komisję 
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Rewizyjną, która wykonuje zlecone przez radę zadania w zakresie przeprowadzania 

ww. kontroli. Komisja Rewizyjna przeprowadza wyznaczone przez Radę kontrole na 

podstawie rocznego planu kontroli, który zawiera w swej treści określenie terminu 

oraz przedmiotu kontroli. Komisja Rewizyjna w dniu 31 stycznia br. wypracowała plan 

kontroli, który zarekomendowała Wysokiej Radzie celem jego przyjęcia.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera 

dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Włocławek na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 
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Ad. 32 

Plan pracy Rady Miasta Włocławek na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Miasta Włocławek opublikowany został plan pracy Rady Miasta Włocławek 

na 2023 rok. Zarówno każdy z Państwa radnych, jak też mieszkańcy naszego miasta 

mieli możliwość zapoznania się z tym dokumentem. W związku z powyższym 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby 

zaproponować ewentualne zmiany do tegoż planu?  

 

W związku z brakiem zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

rozpoczął procedurę głosowania Planu pracy Rady Miasta Włocławek na 2023 rok. 

Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Rady Miasta Włocławek na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła Plan pracy na rok 2023 w zaproponowanym 

brzmieniu. 
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Ad. 33 

Plan pracy komisji stałych Rady Miasta Włocławek na 2023 rok: 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zgodnie z art. 21 ust.1 pkt.3 ustawy o 

samorządzie gminnym komisje stałe podlegają radzie gminy i przedkładają jej plany 

pracy na dany rok kalendarzowy. Wszystkie stałe Komisje na odbytych 

posiedzeniach opracowały i zatwierdziły swoje plany pracy na 2023 rok i zgodnie z 

wymogiem ustawowym przedłożyły je Wysokiej Radzie.  

 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, iż otwiera 

dyskusję w sprawie złożonych planów pracy na rok 2023 przez poszczególne 

komisje.  

 

W związku z brakiem zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

rozpoczął procedurę głosowania odrębnie dla każdego ze złożonych planów pracy 

komisji na 2023 rok:  

• Komisji Rewizyjnej, 

Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła Plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2023 w 

zaproponowanym brzmieniu. 

• Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta, 

Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła Plan pracy Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji 

Miasta na rok 2023 w zaproponowanym brzmieniu. 

• Komisji Edukacji, 

Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Komisji Edukacji na 2023 rok.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła Plan pracy Komisji Edukacji na rok 2023 w 

zaproponowanym brzmieniu. 

• Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej, 

Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (8) 



59 

 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła Plan pracy Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki 

Społecznej na rok 2023 w zaproponowanym brzmieniu. 

• Komisji Kultury i Sportu, 

Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Komisji Kultury i Sportu na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła Plan pracy Komisji Kultury i Sportu na rok 2023 w 

zaproponowanym brzmieniu. 

• Komisji Porządku Prawnego i Publicznego, 
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Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Komisji Porządku Prawnego i Publicznego na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła Plan pracy Komisji Porządku Prawnego i 

Publicznego na rok 2023 w zaproponowanym brzmieniu. 

• Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska, 

Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
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Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Wanda Muszalik, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła Plan pracy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony 

Środowiska na rok 2023 w zaproponowanym brzmieniu. 

• Komisji Rewitalizacji, 

Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Komisji Rewitalizacji na 2023 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna 

Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (6) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Wanda Muszalik, 

Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 
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Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła Plan pracy Komisji Rewitalizacji na rok 2023 w 

zaproponowanym brzmieniu. 

• Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna 

Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (6) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Wanda Muszalik, 

Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła Plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 

rok 2023 w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 34 

 Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

Interpelacje do Prezydenta Miasta podczas obrad LX sesji Rady Miasta skierowali: 
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1. radna Pani Joanna Hofman-Kupisz, 

2. radny Pan Józef Mazierski, 

3. radny Pan Arkadiusz Piasecki, 

4. radny Pan Czesław Zarzeczny. 

W dyskusji wzięli udział: 

1. radny Pan Czesław Zarzeczny,  

2. radny Pan Piotr Kowal Przewodniczący Rady Miasta. 

 

Ad. 35 

 Informacje i komunikaty. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował Radnych o obowiązku składania 

oświadczeń majątkowych za 2022 rok. Zakomunikował, że oświadczenie majątkowe 

wraz z kopią swojego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku 

podatkowym (PIT) za rok poprzedni należy złożyć w dwóch egzemplarzach w 

terminie do dnia 2 maja 2023 r. do Biura Rady Miasta. 

 

Ad. 34 

Zamknięcie obrad. 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Piotr Kowal zakończył obrady LX sesji Rady Miasta Włocławek, które odbyły się w 

dniu 28 lutego 2023 roku. 

Przewodniczący Rady Miasta radny Piotr Kowal 

 Wiceprzewodnicząca Rady Miasta radna Elżbieta Rutkowska 

 

 

 

 


